
Ефикасност  и  стандарди  у  области  енергетике  и  државне
службе у  Брчком нису ствар избора

Брчко се креће у правцу одрживе, поуздане и чисте енергије. До краја марта, Влада ће да упути
Скупштини на усвајање законе о енергетској ефикасности и обновљивим изворима енергије, изјавио је
данас први замјеник високог представника и супервизор за Брчко Дистрикт Мајкл Скенлан.

Овим ће да се привуку инвестиције у подручју енергетике, што ће не само промовисати локално
произведену чисту енергију него ће да створи и нова радна мјеста у приватном сектору.

Ову активност прати и утопљавање јавних објеката у оквиру иницијативе УНДП-а. Већ су утопљене три
јавне здравствене установе, а још четири објекта ће бити завршена ове године.

Резултат ових активности су нове фасаде на јавним објектима, топле здравствене установе, канцеларије и
школе, а и више новца у буџету Дистрикта због смањених рачуна за утрошак енергије како би се осигурало
да се утопле сви јавни објекти и да више средстава остане за капиталне пројекте.

Што се тиче стандарда, нажалост, број уговора о дјелу и даље расте, што је пракса коју користе све
странке без обзира да ли су сада у већини или су биле у прошлости. Овим се подцртава потреба да се овог
прољећа усвоји нови закон о државној служби. Посао у управи, без обзира да ли је на одређено или
неодређено вријеме, није средство помоћу којег странке добијају гласове. Државна служба постоји да се
грађанима и привредним субјектима у Дистрикту обезбиједе квалитетне услуге, укључујући и е-услуге,
чије увођење се тврдоглаво избјегава, подвукао је супервизор.

Јавна  средства  су  ту  да  користе  јавности,  а  не  политичким странкама или појединцима.  Овог  љета,
Канцеларија за борбу против корупције Брчко Дистрикта ће да почне са увидом у професионалне досијее
свих запослених у јавној управи како би се провјерило да ли су испуњавали потребне услове када су
примани у службу.

https://www.ohr.int/%d0%b5%d1%84%d0%b8%d0%ba%d0%b0%d1%81%d0%bd%d0%be%d1%81%d1%82-%d0%b8-%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%bd%d0%b4%d0%b0%d1%80%d0%b4%d0%b8-%d1%83-%d0%be%d0%b1%d0%bb%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b8-%d0%b5%d0%bd%d0%b5%d1%80/
https://www.ohr.int/%d0%b5%d1%84%d0%b8%d0%ba%d0%b0%d1%81%d0%bd%d0%be%d1%81%d1%82-%d0%b8-%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%bd%d0%b4%d0%b0%d1%80%d0%b4%d0%b8-%d1%83-%d0%be%d0%b1%d0%bb%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b8-%d0%b5%d0%bd%d0%b5%d1%80/


Супервизор је о овим питањима разговарао на састанцима са руководством Владе и Скупштине Дистрикта,
те шефовима одјела у Влади Дистрикта.

 

 


